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سید مهدی رضوی

 ارامنه اصفهان؛ کنشگران فعال در توسعه شهر
 کارگروه های مشترک با ارامنه تشكيل می شود

از  دوره  این  در  گفت:  اصفهان   استاندار 
مدیریت استان، سه راهبرد را سرلوحه توسعه 
ارامنه  قرار دادیم و مطمئن هستیم  استان 
بسیار می توانند در این زمینه نقش داشته و 
در حوزه گردشگری، میراث فرهنگی و معنوی 

اصفهان را به گردشگران معرفی کنند.
 مهدی جمالی نژاد، استاندار اصفهان در دیدار با اسقف اعظم 
ارامنه اصفهان و جنوب ایران استاندار اصفهان با بیان اینکه 
از همشهریان ارامنه می خواهیم تا در زمینه هوش مصنوعی 
و انرژی خورشیدی به عنوان کنشگران فعال در توسعه شهر 
مشارکت کنند افزود: در گذشته در هر امری که با ارامنه اصفهان 
به توافق رسیدیم عملیاتی شد، حالا نیز انتظار آن را داریم تا 
نشستی پیرامون این سه رویکرد داشته تا با همدلی و هم افزایی 
بیشتر و استفاده از ظرفیت های موجود برنامه ها را برای ارتقای 

اصفهان جلو ببریم.
 جمالی نژاد ادامه داد: تاریخ اصفهان گویای زندگی همدلانه مردم 
آن همراه با وفاق است. از اینکه توانستیم سهمی از همشهریان 
ارامنه را در اصفهان داشته باشیم بسیار خرسندیم. همشهریان 
ارمنی همواره در عرصه های مختلف بازرگانی، تجاری و حتی 
دفاع مقدس دوشادوش شهروندان و دیگر هم وطنان خود بوده اند.

 استاندار اصفهان خاطرنشان کرد: شهدای ارامنه اصفهان در 
دوران دفاع مقدس در سخت ترین عملیات دفاع مقدس شرکت 

داشتند و این برای ما بسیار ارزشمند است.
 او با اشاره به اینکه جدایی بین ارامنه و ایرانیان وجود ندارد، گفت: 
ورزشکاران، هنرمندان و نیز تجار زیادی در ایران از ارامنه هستند 
و ما ارتباط منسجمی با هم داریم که این خصوصیت بسیار مهم 

می تواند ظرفیت های بالقوه استان را بالفعل کند.
 جمالی نژاد افزود: باتوجه به تاریخچه این وفاق و همدلی، همه 
مدیران استان هم قسم شدیم تا شورای گفتگوی اقوام و ادیان 

پویاتر شود و در راستای توسعه استان گام بردارد.
 استاندار اصفهان با اشاره به سه رویکرد گردشگری، انرژی و 
هوش مصنوعی در اصفهان پیشنهاد کرد: باید در هر کدام از این 
سه زمینه که راهبرد امروز اصفهان است کارگروه مشترکی بین 
استانداری اصفهان و شورای خلیفه گری ارامنه اصفهان تشکیل 
دهیم تا بتوانیم اتفاقات بهتری را برای توسعه استان بخصوص 

در حوزه گردشگری رقم زده و سهم ارامنه اصفهان نیز مشخص 
و فعال شود.
Á  تأکيد ارامنه اصفهان بر توسعه گردشگری و 

سرمايه گذاری
 اسقف اعظم ارامنه اصفهان و جنوب ایران از حضور استاندار، 
شهردار و مسئولان و مدیران اصفهان تشکر کرد و گفت: از اینکه 

در خانه شما میزبان شما هستیم، بسیار خرسندیم.
 سیپان کاشچیان افزود: ادای احترام به شهدای ارامنه و آرامگاه 
هنرمندان پیش از دیدار بیان کننده این است که در جمهوری 

اسلامی ارزش های والا در مقام اول از هر چیزی قرار دارد.
 او به سه رویکرد استاندار برای توسعه اصفهان اشاره کرد و 
گفت: ما در شورای خلیفه گری ارامنه به توسعه گردشگری و 

سرمایه گذاری در این زمینه بسیار تأکید داریم و تلاش های زیادی 
نیز تا کنون در این زمینه ها صورت گرفته است.

 اسقف اعظم ارامنه اصفهان و جنوب ایران ادامه داد: دو مورد 
دیگر یعنی انرژی و هوش مصنوعی نیز از دغدغه های ما است.

 سیپان کاشچیان خاطرنشان کرد: ایران از بسیاری کشورهای 
توسعه یافته جهان نه تنها عقب نیست؛ بلکه پیشرو و توسعه یافته 
است و در واقع هدف دولت چهارم با موضوع صلح جهانی، گفتگو 
و وفاق ملی یک گنجی است که در پرتو آن ما می توانیم به 

بسیاری اهداف برسیم.
 او افزود: کشور ما دشمنان بدخواه زیادی دارد و دعای ما همیشه 
این بوده که دولتمردان در کمال استقامت و تدبیر این دشمنی 

را خنثی کنند.

Á  احيای بافت تاريخی جلفا يك تجربه موفق با
ارامنه اصفهان است

 علی قاسم زاده، شهردار اصفهان نیز در این دیدار گفت: ما با 
ارامنه اصفهان تجربه های موفقی در احیای بافت تاریخی شهر 
داشتیم. شهرداری به عنوان تسهیل گر و ارامنه به عنوان کنشگر و 
سرمایه گذار اصلی به مسئله احیای بافت تاریخی جلفا ورود و آن را 
احیا کردند. همین موضوع باعث شد تا الان جلفا به یکی از مقاصد 
گردشگری اصفهان تبدیل شود. شهردار اصفهان خاطرنشان کرد: 
این تجربه موفق نشان می دهد که مردم اصفهان در کنار ارامنه 
می توانند کارهای بزرگ تری را انجام دهند. افق هایی که الان 
در پیش روی استان باز شده است زمینه ای خواهد شد تا بتوانیم 

اصفهان را به روزهای بهتری نزدیک کنیم.

 برگزاری رزمايش مرکب 
دريايی ايران و پاکستان

 فرمانده نیروی دریایی ارتش با اشاره به تعاملات »نداجا« با 
نیروی دریایی پاکستان گفت: برگزاری رزمایش مرکب با این 

کشور را در دستور کار داریم.
 به گزارش صداوسیما، فرمانده نیروی دریایی ارتش جمهوری 
اسلامی ایران درباره میزان آمادگی این نیرو اظهار داشت: 
توانمندی نیروی دریایی ارتش به قدری بالاست که می توانیم 
در تمامی حوزه ها باقدرت و اقتدار در دریاها حضور پیدا کنیم. 
امیر دریادار شهرام ایرانی همچنین درباره حضور ناوگروه صلح 
و دوستی نیروی دریایی ارتش پاکستان در ایران عنوان کرد: 
هدف از حضور این ناوگروه در ایران تبادل تجربیات، دیپلماسی 
دفاعی و نمایش همکاری و دوستی بین دو کشور است. او در 
خصوص همکاری های مشترک دریایی ایران و پاکستان هم 
گفت: در حوزه دریایی، اقدامات مشترکی را انجام می دهیم 
که ایجاد مرکز امنیت در حوزه شمال اقیانوس هند از جملۀ 
این اقدامات است. فرمانده نیروی دریایی ارتش اضافه کرد: 
برگزاری رزمایش مرکب با نیروی دریایی پاکستان را هم در 

دستور کار داریم.

 تأمين 20 درصد برق کشور از 
طريق فناوری هسته ای

 معاون برنامه ریزی و نظارت راهبردی سازمان انرژی اتمی 
کشور گفت: تا سال ۱۴۲۰ حدود ۲۰ درصد برق کشور از 

طریق فناوری هسته ای تأمین خواهد کرد.
 به گزارش فارس، معاون برنامه ریزی و نظارت راهبردی 
سازمان انرژی اتمی کشور، عصر امروز در حاشیه جشنواره 
انرژی  اظهار داشت: سازمان  از پژوهشگران کاشان  تقدیر 
اتمی به نیروی انسانی متخصص در زمینه فناوری هسته ای 
نیازمند است. وی با بیان به اینکه منبع اصلی تأمین نیروی 
انسانی دانشگاه هاست، افزود: سازمان برای تأمین این نیروها، 
با دانشگاه های مختلف تفاهم نامه هایی منعقد می کند. قنادی 
با اشاره به توسعه نیروگاه های هسته ای افزود: هدف سازمان، 
افزایش تولید برق هسته ای از طریق ساخت نیروگاه های جدید 
است. معاون برنامه ریزی و نظارت راهبردی سازمان انرژی 
اتمی کشور از فعالیت نیروگاه بوشهر در حال حاضر خبر داد 
و گفت: دو نیروگاه دیگر نیز در دست ساخت است. او با اشاره 
بر برنامه بلندمدت سازمان در زمینه زیرساخت های انرژی برق 
کشور، از رسیدن به ۲۰ هزار مگاوات برق هسته ای تا سال 
۱۴۲۰ خبر داد که حدود ۲۰ درصد برق کشور را تأمین خواهد 
کرد. قنادی خاطرنشان کرد: ساخت نیروگاه ها در استان های 
مختلف از جمله هرمزگان و شمال کشور در نظر گرفته شده 
است. معاون برنامه ریزی و نظارت راهبردی سازمان انرژی 
اتمی کشور با اشاره به بهبود سلامت و امنیت غذایی توسط 
سازمان، افزود: سازمان انرژی اتمی علاوه بر تولید برق، در 
ارتقای سلامت جامعه و امنیت غذایی نیز نقش دارد. وی 
این امر را از طریق تولید رادیوداروها برای درمان بیماری ها، 
بهبود کیفیت محصولات کشاورزی و افزایش عمر نگهداری 
آن ها دانست که با استفاده از فناوری هسته ای در علم پزشکی 
انجام می شود. قنادی کاهش ۳۰ درصدی اتلاف محصولات 
کشاورزی با استفاده از فناوری های هسته ای را جزو یکی از 
اهداف بهبود سلامت و امنیت غذایی سازمان بیان کرد. معاون 
سازمان انرژی اتمی ایران امروز سه شنبه )۴ دی ماه ۱۴۰۳( 
دانشگاه  هیئت علمی  اعضای  با  گفت وگو  و  دیدار  باهدف 
کاشان، قدردانی از پژوهشگران برتر و توسعه همکاری های 

علمی و پژوهشی به شهرستان کاشان سفرکرده است.

 گره گشايی از پرداخت وام 
ازدواج و فرزندآوری با 200 

همت
 بر اساس اعلام مسئولان دولتی، حدود ۴۵۰ هزار نفر در صف 
دریافت وام ازدواج هستند. از طرف دیگر بانک مرکزی اعلام 
کرده که برای پایان صف این تسهیلات حدود ۱۹۰ همت 
منابع جدید نیاز است. دولت و مجلس چه تدابیری برای این 

مسئله اندیشیده اند؟
 به گزارش تسنیم، یکی از مسائلی که در یکی دو سال گذشته 
پیشِ روی جوانان در شرف ازدواج قرار گرفته، ماجرای »انتظار 
در صف وام ازدواج« است. در دوران دولت قبل شاهد بودیم 
که شهید رئیسی در کسوت ریاست جمهوری چندین بار به 
بانک مرکزی و وزارت اقتصاد دستور داد تا منابع لازم برای 
پایان صف دریافت این تسهیلات تأمین و اقدامات لازم هم 
صورت بگیرد. در این باره چندین بازهۀ زمانی هم معیّن شده 
بود که البته در زمان فرارسیدنِ آن مواعید، صف وام کم تر و 
کوتاه تر شد؛ اما به صفر نرسید. با جابه جایی زودهنگام دولت و 
استقرار دولت چهاردهم نیز این مسئله کماکان وجود دارد و به 
گفتهۀ مسئولانِ دولتی حدود ۴۵۰ هزار نفر در صف دریافت 
این وام قرار دارند. نکتهۀ دیگر اینکه مجلس شورای اسلامی 
در جریان بررسی بودجه سال ۱۴۰۴، ارقام ۳۰۰ و ۳۵۰ میلیون 
تومانِ وام ازدواج تعیین شده برای امسال را برای سال بعد تغییر 
نداد و تغییری در آن اعمال نکرد. البته این اقدام برای زوجینی 
که در شُرف رفتن به خانهۀ بخت قرار دارند، این سؤال را 
به وجود آورد که چرا باتوجه به وضعیت کنونی تورم و گرانی 
کالاها، وام ازدواجی که مدت ها در صفِ دریافت آن هستند، 
وزیر  دنیامالی  احمد  پیش تر  نشد؟  اضافه  آینده  برای سال 
ورزش و جوانان دراین خصوص اعلام کرده بود: باید بدانیم 
که تعداد تقاضاها بالاست و امیدواریم بتوانیم همین میزان را 
هم پرداخت کنیم؛ در این زمینه تأمین منابع نیز مهم است. 
آقای رئیس جمهور بر موضوع جوانان توجه ویژه ای دارند و به 
بانک مرکزی و وزیر اقتصاد در این باره دستور صادر کرده اند. 
او درباره میزان افراد منتظر این تسهیلات نیز با بیان اینکه بر 
اساس چندین آمار موجود حدود ۲۷۰ هزار الی ۴۰۰ هزار نفر 
در صف دریافت این تسهیلات قرار دارند، به علت این مسئله 
اشاره و اعلام کرد: منابع به میزان کافی در اختیار بانک ها قرار 

نگرفته است تا تسهیلات پرداخت شود. 

خبــر

کوچك سازی دولت را به دولت های آينده ارجاع ندهيم
 معاون اول رئیس جمهور در نخستین جلسه شورای عالی اداری 
در دولت چهاردهم گفت: باید مشکل کوچک سازی دولت را 
در دولت چهاردهم حل کنیم و به دولت های آینده احاله نشود.

در  رئیس جمهور  اول  معاون  محمدرضا  مهر،  گزارش  به   
با  چهاردهم  دولت  در  اداری  شورای عالی  جلسه  نخستین 
مسیحی،  هموطنان  به  )ع(  مسیح  حضرت  میلاد  تبریک 
ارمنی و مسلمانان اظهار کرد: امیدواریم که بتوانیم در سایه 
وفاق ملی و همدلی به همه اهدافمان برسیم. او افزود: در چهار 
دهه گذشته علی رغم همه اقدامات خوبی که صورت گرفته 
اداری  نظام  انتظار می رفت،  آن گونه که  نتوانسته ایم  است، 
کارآمد و در شأن مردم و نظام الهی را حاکم نمائیم و البته 
این هیچ ربطی به دولت و رئیس دولت و شخص خاصی 
ندارد و مسئله ما سازمان نیست. معاون اول تصریح کرد: یکی 
از راهبردهای »دولت وفاق ملی« پویا و کارآمد کردن نظام 
اداری است که این کار با سازوکارهای مدرن صورت خواهد 
گرفت و در این مسیر اگر ضرورت داشته باشد از تجربیات 
کشورها و مراکز دانشگاهی معتبر استفاده خواهیم کرد تا در 
انتهای دولت چهاردهم این پویایی و کارآمدی به درستی حس 
شود. معاون اول رئیس جمهور در ادامه گفت: راهبرد اصلی 
بوده  برنامه ها، اصلاحات ساختاری  تمامی  کارآمدسازی در 
است که البته در برنامه سوم توفیقات نسبی داشته ایم که در 
سال های بعد رها شد؛ اما امروز بحث کاهش تصدی گری در 
دولت را با قوت دنبال می کنیم. عارف گفت: در برنامه سوم 
باوجود توفیقات نسبی در کاهش تصدی گری موفق نبودیم. 
موانع قانونی در تفسیر اصل ۴۴ قانون اساسی وجود داشت که 
امروز خوشبختانه با ابلاغ سیاست های کلی اصل ۴۴ تقریباً 
همه موانع در مورد کاهش تصدی گری از بین رفته و راه باز 
است. معاون اول رئیس جمهور در ادامه گفت: در برنامه سوم 
وقتی بخش جزئی از وظایف حاکمیتی را می خواستیم واگذار 
کنیم درحالی که در دنیا بحث کاهش تصدی گری دولت ها با 
جدیت مطرح بود بعد از رایزنی های طولانی با شورای محترم 
نگهبان، تنها توانستیم بخشی از کار را انجام دهیم؛ اما امروز 
برای کاهش تصدی گری هیچ مانعی نداریم. عارف افزود: در 
کاهش بروکراسی نظام اداری کارهایی صورت گرفته است؛ اما 
هنوز هم می توانیم در این زمینه برنامه های مهمی را اجرا کنیم. 
معاون اول رئیس جمهور در ادامه افزود: یکی از بحث های مهم 

و جدی، تمرکززدایی است که دولت چهاردهم نظرش در این 
باره واگذاری امور اجرایی به استاندار است.

Á استاندار رئيس جمهور استان است 
استاندار،  ملی،  وفاق  دولت  دید  از  اینکه  بیان  با  عارف   
این  نمی دهیم.  شعار  ما  افزود:  است،  استان  رئیس جمهور 
موضوعی است که به آن اعتقاد داریم. دولت، در این دوره 
تا مرزها و دروازه های استان می آید و از آن به بعد، جز در 
حوزه های سیاسی، امنیتی و دفاعی که در دولت تصمیم گیری 
در  ما  گفت:  او  می گیرد.  تصمیم  خودش  استان  می شود، 
صحبت با استانداران به آنها گفتیم که آمادگی داشته باشند که 
پیشنهاداتشان را دررابطه با واگذاری اختیارات دولت به استان ها، 
به ما بدهند البته که می دانیم مقتضیات هر استان با دیگری 
متفاوت است و مقتضیات استان مرزی که باید با کشورهای 
همسایه قرارداد ببندد و مراوده داشته باشد با استانی دیگر در 
مرکز متفاوت است. از دید دولت چهاردهم استاندار در استان، 
صاحب رأی و تصمیم باید باشد و یک پارلمان کوچک در 

استان شکل بگیرد.

Á  شورای شــهر در جايگاه قانون گذاری که 
توقع می رفت قرار ندارد

 معاون اول رئیس جمهور از برنامه دولت در واگذاری امور 
افزود: شورای شهر مرجع  و  داد  به شهرداری ها خبر  شهر 
قانون گذاری شهر باشد، در اولین دوره تشکیل شوراها، امید 
زیادی به این شیوه به وجود آمد که شورای شهر در حدی 
باشد که برای شهر قانون گذاری کند و نمایندگان مجلس دیگر 
دنبال آب و برق و مشکلات شهر و روستای خود نباشند و ملی 
فکر کنند؛ اما متأسفانه شرایط بدتر از آن زمان است و شورای 

شهر در جایگاه قانون گذاری که توقع می رفت قرار ندارد.
Á بازنگری در قوانين 

 معاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه متأسفانه در قوانین و 
مقررات عموماً نگاه متمرکز را حس می کنیم، بیان کرد: نگاه 
متمرکز در قوانین محسوس است و مرجعیتی که باید استاندار 
داشته باشد شورای نگهبان از وزیر می خواهد و وزیر مسئول 
همه امورات در نظر گرفته شده است که باید مسئله به نحوی 
حل شود و اکنون زمان مناسبی است که این اختیارات به 

استان ها محول شود. عارف در ادامه گفت: ساده سازی قوانین 
و کاهش بروکراسی، موضوع دیگری است که در این دولت 
با جدیت دنبال خواهیم کرد. قوانین، طولانی و تفسیر بردار 
گوناگون  تفسیرهای  آنها  از  می تواند  کارشناس  و  هستند 
بکند. مشکل مراجعان را حل کند یا مانع تراشی کند. معاون 
اول رئیس جمهور در ادامه با انتقاد از موازی کاری گفت: به 
نحوی شده است که وقتی یک ساختار ناکارآمد است به دنبال 
اصلاح آن نرفتیم؛ بلکه ساختاری موازی آن ایجاد کردیم، این 
دو ساختار بعد از مدتی رقیب هم شدند و بعد مقام بالاتر باید 
بیاید وقت زیادی بگذارد تا دعوای آنها را حل کند اما مکند؛ اما 
ما لت به دنبال حل موازی کاری هستیم. عارف در ادامه یکی 
دیگر از معضلات نظام اداری را تداخل قوانین دانست و گفت: 
به عنوان مثال در موضوع مواد غذایی، دستگاه های مختلف به 
استناد قانون خودشان را دخیل می دانند و همین مسئله باعث 
عدم نظارت جدی بر تولید مواد غذایی شده است چرا که وقتی 
مشکلی پیش می آید هیچ کدام از این دستگاه ها مسئولیت 
نمی پذیرند. معاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه بعد از ۱۵ 
ماه جلسه شورای عالی اداری در حال برگزاری است، افزود: 
من مطمئنم شورای عالی اداری با توانایی هایی که دارد و با 
عملکرد خوبش ما را به اهداف دولت چهاردهم خواهد رساند. 
از این به بعد جلسات باید منظم و با برنامه و در یک بازه زمانی 

مشخص برگزار شود.
Á دبيرخانه قوی و مسلط 

 عارف افزود: باید یک دبیرخانه قوی و مسلط کار را دنبال کند 
و با معاونین وزرا و دستگاه ها جلسه بگذارد و از تجربه های 
آنها استفاده کند. ما معاونین دستگاه ها را معاونین تخصصی 
وزرا می دانیم و نگاهمان به معاون وزیر، همان نگاه وزیر و 
با اختیارات وزیر است. معاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه 
ساده سازی و کوچک سازی باید با جدیت دنبال شود تصریح 
کرد: باید این مشکل را در دولت چهاردهم حل کنیم و به 
دولت های آینده احاله نشود. من از رفیع زاده و همکارانشان 
می خواهم که در پیگیری مصوبات جدی باشند و گزارش 
پیگیری مصوبات ارائه شود. گفتنی است در این جلسه در 
اجرای سیاست های کلی نظام اداری و به منظور تسهیل اجرای 
فصل ۲۳ قانون برنامه هفتم پیشرفت، کلیات برنامه اصلاح 

نظام اداری دولت چهاردهم به تصویب رسید.

  آموزش تخصصی و عمومی
 2 ميليون سرباز در 7 سال

 جشنواره جوان سرباز نیروی زمینی سپاه پاسداران برگزار 
شد.

 به گزارش ایسنا، سردار لطفی معاون نیروی انسانی نیروی 
زمینی سپاه در جشنواره جوان سرباز، گفت: نگاه به سرباز در 
نظام جمهوری اسلامی مقدس است و سهمی از امنیت پایدار 
کشور مدیون سربازان ما است. او افزود: امروز سربازان بر 
اساس ساختار و سازمانی که تعریف شده و طبق مهارت ها و 
رشته تحصیلی که دارند به کارگیری اصولی و منطقی می شوند. 
لطفی ادامه داد: در حوزه مهارت آموزی و توانمندسازی سربازان 
اقدامات خوبی صورت گرفته که منجر به اشتغال زایی در کشور 
شده است. موسی کمالی مشاور عالی فرمانده قرارگاه مرکزی 
مهارت آموزی ستاد کل نیروهای مسلح نیز در این همایش 
درباره مهارت آموزی سربازان اظهار کرد: نهضت مهارت آموزی 
نیروهای مسلح از حدود ۷ سال پیش در نیروهای مسلح آغاز 
شده و نیروهای مسلح یکی از ۱۹ گروه هدف سازمان فنی 
حرفه ای قرار گرفتند. امروز اعلام می کنیم که در هفت سال 
گذشته ۲ میلیون سرباز را آموزش تخصصی و عمومی داده ایم. 
او افزود: در طول جنگ ۸ سال دفاع مقدس بالغ بر ۳ میلیون 
جوان سرباز وارد نیروهای مسلح شدند، از جان و ناموس و 
مرزهای کشور دفاع کردند و ۶۰ هزار شهید از جوانان سرباز 

وطن تقدیم نظام اسلامی شده است.

 دولت وعده رفع فيلتر را 
محقق کرد

 نماینده مردم ابهر، خرم دره و سلطانیه در مجلس شورای 
از  اسلامی رفع فیلتر واتساپ و گوگل پلی را تحقق یکی 
وعده های دولت چهاردهم دانست و گفت: ضمن فراهم شدن 
زمینه برای استفاده بدون مشکل مردم از پلتفرم های اینترنتی 
باید حکمرانی دقیقی برای استفاده سالم از فضای مجازی 
به ویژه در کسب وکارها و جلوگیری از ولنگاری آن برنامه ریزی 

کرد.
 منصور علیمردانی در گفت وگو با ایرنا، درباره رفع فیلتر 
گوگل پلی و پیام رسان واتساپ به عنوان گام اول تحقق وعده 
دولت پزشکیان درمورد رفع فیلترینگ، گفت: از زمان فیلتر 
پیام رسان ها، تأثیر منفی فیلترینگ بر فضای مجازی کاملًا 
مشخص بود و حتی بعضی از فیلترشکن های رایگان افراد را 
به صفحات خاص و غیراخلاقی هدایت می کردند و تأثیرات 
منفی آن بر جامعه و خانواده ها دیده می شد. او با بیان اینکه 
با فیلترینگ فضای مجازی موافق نیست، افزود: البته باید 
حکمرانی دقیقی برای استفاده سالم از فضای مجازی به ویژه 
در کسب وکارها و جلوگیری از ولنگاری آن باهدف عدم تولید 
و انتشار محتوای غیراخلاقی برنامه ریزی شود که این موضوع 
یکی از اهداف دولت چهاردهم است. علیمردانی با تأکید بر 
اینکه باید هم از محاسن فضای مجازی بهره برد و هم اینکه 
از مضرات آن کاست، یادآور شد: اینکه به خاطر برخی ضررهای 
فضای مجازی به طور کامل از منافع و امتیازات آن چشم پوشی 
کنیم، اشتباه است و تجربه در این سال ها نشان داد فیلترینگ 
به هیچ عنوان نتوانست به اهداف خود دست یابد. او مدیریت 
فضای مجازی را در چنین شرایطی بسیار مهم دانست و 
گفت: حکمرانی و مدیریت فضای مجازی به این معناست که 
از فواید آن در مسائل اجتماعی، اقتصادی، تجاری و توسعه 
کسب وکارها به بهترین شکلی استفاده کنیم و با مدیریت 
هوشمند از مضرات آن نیز بکاهیم. علیمردانی، فیلترینگ 
بسیار  خود  اهداف  به  رسیدن  در  را  مجازی  فضای  کامل 
ناموفق دانست و اظهار کرد: در این سال ها فقط تولیدکنندگان 
فیلترشکن به منافع مالی خود رسیدند؛ و هزینه گزافی به سبد 
خانوارها اضافه شد، بر همین اساس نباید کاری که بی نتیجه و 
بی فایده است انجام داد؛ اما بافرهنگ سازی و آموزش دقیق و 
ارتقا سواد رسانه ای دانش آموزان، دانشجویان و تمام آحاد مردم 
می توان حداکثر استفاده مثبت را از فضای مجازی بهره برداری 
کرد. او خاطرنشان کرد: در مدیریت حکمرانی درست، مردم 
روش استفاده مفید از تکنولوژی ها و فناوری جدید را یاد خواهند 
گرفت تا بتوانند استفاده مثبت و سالمی از این فناوری ها از جمله 
فضای مجازی انجام دهند که خوشبختانه دولت چهاردهم این 
رویکرد را به درستی هدف گذاری کرد و در همان ماه های اول 

دولت نسب به اجرای آن گام برداشت.

زنان ايران می توانند پست های 
اجرايی کشور را بر عهده 

بگيرند  
 دبیر ستاد امر به معروف و نهی از مُنکر استان اصفهان 
گفت: زنان جامعه ایران می توانند درجات عالی علمی را 
بدست آورند و مسوولیت های اجرایی کشور را بر عهده 

بگیرند و در حوزه های اقتصادی و اجتماعی فعالیت کنند.
به گزارش ایرنا، حجت الاسلام محسن مظاهری افزود: 
در صورت تضییع حقی از زنان، ستاد امر به معروف پیگیر 
احقاق حق آنها خواهد شد.وی که در دیدار با جمعی از 
کُنشگران و فعالان حقوق بشر سخن می گفت، با اشاره به 
حقوق زنان در ایران اسلامی ادامه داد: یکی از مترقی ترین 
قانون ها در باره حقوق زنان در نظام اسلامی ماست که در 
هیچ جای دنیا وجود ندارد و آنچه که در زمینه حقوق زنان 
در ایران دیده می شود، در کمتر کشوری قابل رویت است.

دبیر ستاد امر به معروف و نهی از مُنکر اصفهان با اشاره 
به قانون پوشش اضافه کرد: قانون پوشش در همه کشورها 
از جمله ایران هم برای مردان و زنان وجود دارد و دلیل آن 
هم صیانت از حقوق بانوان است تا تعدی و تعرضی به آنها 
صورت نگیرد.وی خاطرنشان کرد: ستاد امربه معروف و 
نهی از منکر با کمک آحاد مردم و کارمندان دستگاه ها، 
نظارت عالی را بر همه دستگاه های اجرایی و حاکمیتی 
را در کشور بر عهده دارد .حجت الاسلام مظاهری گفت: 
این ستاد، مطالبه گر اجرای قوانین مصوب مجلس شورای 
اسلامی و ابلاغیه های دولتی به دستگاه های اجرایی است.

خبــر


